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Interpelacja

W sprawie rozbudowy parkingu przy Szpitalu przy ulicy Wienieckiei

Szanowny Panie Prezyde ncie,

W imieniu mieszkafic6w Wfoclawka, odpowiadajqc na ich sugestie i oczekiwania p'ytam, czy

istnieje mo2liwo56 podjqcia decyzji w sprawie ewentualnej budowy parkingu przy Szpitalu

Dostrzegam pogiqbiajqce siq trudno5ci w znalezieniu miejsc parkingowych przy Szpitalu przy ulicy

Wienieckiej. IJatomiast to miejsce jest specyficzne, poniewai zauwa2alny jest tam proceder

parkowania w miejscach niedozwolonych. Takie parkowanie niszczy ziele6, utrudnia ruch oraz obni2a

bezpieczef stwo.

W zwiqzku z powy2szym wnoszQ o przeanalizowanie mo2liwoici rozbudowy istniejqcego parkingu.


